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جلال چراغپور مطرح کرد؛

محور اصلی پرسپولیس »کج« شد

مدیرعامل نساجی: 

سازمان لیگ سال گذشته کل مبلغ تبلیغات محیطی را دریافت کرد

استیناف صدور مجوز حرفه ای  رییس کمیته 
کمیته  رای  کمیته  این  که  صورتی  در  می گوید 
بدوی را تایید می کرد، استقلال و پرسپولیس قطعا 

محروم می شدند.
داریوش  امروز،  تماشاگران  گزارش  به 
مجوز  صدور  استیناف  کمیته  رییس  مصطفوی، 
مدیران  جلسه  از  پس  فوتبال  فدراسیون  حرفه ای 
فدراسیون  و  لیگ  سازمان  مدیران  با  باشگاه ها 
داشت.  مختلفی  ابعاد  جلسه  کرد:  اظهار  فوتبال 
هدف جلسه روی تبلیغات محیطی و صدا و سیما 
بود که عایدی برای فدراسیون فوتبال دارد. ما هم 
درباره کمیته های بدوی و استیناف برای باشگاه ها 
به  گفتیم.  کارمان  جدیت  از  و  کردیم  صحبت 
و  نگیرند  شوخی  را  موضوع  این  که  گفتیم  آن ها 
به آن ها گفتیم حتی برای کسی که در فدراسیون 
تنبیهاتی  آیین نامه  در  می دهد  انجام  کار خدماتی 
مطابق  که  صورتی  در  است.  شده  گرفته  نظر  در 
آقای  شد.  خواهند  جریمه  نکنند  عمل  آیین نامه 
عزیزی خادم هم اعلام کرد که فدراسیون مخالفتی 

با درآمد بیش تر باشگاه ها ندارد.
او افزود: پس از آن هم آقای آجورلو صحبت 
کردند. آقای صدری هم صحبت کردند و از ارکان 
فدراسیون تشکر کردند. باقی باشگاه ها هم صحبت 
و  اساس  است.  مالی  مسائل  نگرانی شان  و  کردند 
است  تلویزیون  و  رادیو  تبلیغات  رو  فوتبال  اصول 
که باشگاه ها نگران این موضوع بودند. قرار شد این 
گروه جلساتی با رییس فدراسیون داشته باشند تا 
فوتبال  فعلی  درآمدهای  با  شود.  حل  مشکل  این 
حرفه ای جلو نمی رود. ما قوانین حرفه ای را به آن ها 
را  حرفه ای  درآمد  نمی توانیم  ولی  می دهیم  تعلیم 
زیاد  هنرمان  اگر  ما  کنیم.  تامین  باشگاه ها  برای 
و  بگیریم  را  تلویزیون  و  رادیو  تبلیغات  باید  باشد 

باشگاه ها دیگر نیازی ندارند.
استیناف صدور مجوز حرفه ای  رییس کمیته 

دو  حرفه ای  مجوز  صدور  کمیته  درباره  داد:  ادامه 
آن ها  است.  شده  تعیین   AFC سوی  از  کمیته 
و  فولاد  باشگاه سپاهان،  را گلچین کردند.  افرادی 
اما  گرفتند  را  حرفه ای  مجوز  گل گهر  خصوص  به 
عوض  مدیرعامل  مرتب  ما  حرفه ای  باشگاه های 
دو  این  در  مدیرعامل  یک  امیدوارم  من  می کنند. 
باشگاه بتواند ۱۰ سال کار کند. زمان فتح الله زاده 
یک  هرروز  الان  اما  می شد  کار  خوب  اولیایی  و 
برنامه  می شود.  انتخاب  مرتبط  غیر  مدیرعامل 
کمیته  به  استقلال  و  پرسپولیس  باشگاه های 
تایید  را  بدوی  کمیته  رای  ما  اگر  و  آمد  استیناف 
و  می شدند  محروم  این ها  نکنید  شک  می کردیم 

جرایم سنگینی شامل شان می شد.
رییس کمیته استیناف صدور مجوز حرفه ای با 
بیان این که اگر رای کمیته بدوی را تایید می کردیم 
این دو تیم محروم می شدند، گفت: جریمه سنگینی 
هم به آن ها نیز تعلق می گرفت. در این آیین نامه 
حرفه ای صدور مجوز حرفه ای، بالغ بر ۱۸۰۰ صفحه 

باید این ها  از باشگاه ها تعهد می گیریم و باشگاه ها 
را بارگذاری کنند. در یک تاریخ مشخص یعنی ۳۱ 
فوتبال  کنفدراسیون  به  را  این  باید   ۱۴۰۰ خرداد 
باشگاه  این دو  اما متاسفانه  آسیا ارسال می کردیم 

تعلل کردند.
مثل  باشگاه هایی  به  باید  ما  داد:  ادامه  او 
استقلال، پرسپولیس، تراکتور، سپاهان و گل گهر 
این  با  باید  که  می دانم  من  کنیم.  نگاه  محبت  با 
باشگاه ها چگونه برخورد کرد. جلسه ای برگزار شد و 
در نهایت باتوجه به آیین نامه حرفه ای ای اف سی 
عمل کردیم. در صفحه ۸ آیین نامه انضباطی آمده 
است که ۸ نوع تنبیه برای باشگاه هایی که مدارک 
را بارگذاری نکرده اند می تواند تعلق بگیرد. البته دو 
را  نیت شان  حسن  پرسپولیس  و  استقلال  باشگاه 
نشان داده اند اما چون دو مدیرعامل باشگاه جدیدا 

آمدند ممکن است همه چیز را ندانند.
از  یکی  است  یادم  کرد: من  اضافه  مصطفوی 
مسوولان ما به یکی از مسوولان باشگاه پرسپولیس 

گفت  او  و  نیست  کامل  مدارک تان  که  بود  گفته 
مسائل  برگردیم  وقتی  و  هستیم  ریاض  در  ما  که 
کار  چه  باید  نمی دانست  آقا  این  می کنیم.  را حل 
کند و بنابراین باید بیش تر به آن ها توضیح دهیم. 
جریمه  می تواند  باشگاه  حرفه ای  مجوز  صدور  این 
به همراه داشته باشد یا مدیرعامل و اعضای هیات 
مدیره را برکنار کند و با همه کسانی که کوتاهی 
می کنند کار دارد. قرار شد یک میلیارد جریمه شان 
را بیاورند و تعهدشان را بدهند. مرگ یک دفعه و 
دارند چه  بفهمند  باید  بالاخره  و  شیون یک دفعه 

کاری انجام می دهند.
که  می آوریم  فشار  ما  اگر  این که  بیان  با  او 
باید  هم  طرف  آن  از  کنیم  رعایت  را  نامه  آیین 
هم  را  محیطی  تبلیغات  و  پخش  حق  درآمدهای 
به آن ها بدهیم، عنوان کرد: در آیین نامه حرفه ای 
مساله بانوان هم مطرح شده و در آینده به آن هم 
تشکیل  بانوان  را  ما  مملکت  نصف  بپردازیم.  باید 
به  بگوییم  خانم ها  همه  به  نمی توانیم  و  می دهند 
ورزشگاه نیایند. ما دروغ نمی توانیم بگوییم و باید 
بگوییم.  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  به  را  نظرمان 
برای  بسیار  هم  فیفا  و  دادیم  تعهد  را  کلیات  ما 
اینفانتینیو  خود  حتی  و  است  مصمم  بانوان  ورود 
مشکل  این  که  گرفت  قول  وقت  رییس جمهور  از 

حل شود.
دولت،  امیدوارم  گفت:  پایان  در  مصطفوی 
رییس جمهور و وزیر این مسائل را حل کنند اما به 
هر حال چه کمک کنند و چه نکنند، ما رای مان 
را باید بدهیم و این رای لازم  الاجراست. رایی که 
کمیته صدور مجوز می دهد قابل تجدید نظر نیست 
باید  بخواهند  نظر  تجدید  این ها می خواهند  اگر  و 
به CAS بروند. به هر حال حل مساله بانوان کار 
منظم  و  شریف  بسیار  ما  بانوان  و  نیست  سختی 
هستند و در جایگاه خودشان می آیند و بازی ها را 

تماشا می کنند.

شکست یک بر صفر پرسپولیس مقابل آلومینیوم 
اراک در هفته سوم باعث انتقادات فراوان از عملکرد 
فنی بازیکنان و استراتژی یحیی گل محمدی شده 
است. همین امر باعث شد تا سرخپوشان زیر ذره بین 
فنی رفته و درباره توانایی تکرار پنج قهرمانی متوالی 

در لیگ برتر چالش هایی مطرح شود.
محور اصلی پرسپولیس بی محابا تغییر کرد

نشیب های  و  فراز  درباره  چراغپور  جلال 
فوتبال  برتر  لیگ  ابتدایی  هفته های  در  پرسپولیس 
گفت: محور اصلی فنی یک تیم از دروازه بان خودی 
تا دروازه بان حریف است. در داخل این محور، حداقل 
زمین حضور  در خطوط سه گانه  بازیکن  هفت  باید 
محسوب  تیم  بازیکنان  مهم ترین  که  باشند  داشته 

می شوند. این بازیکنان بدنه اصلی یک تیم هستند.
بازیکنان  درباره  خود  دیدگاه  به  اشاره  با  او 
تأثیرگذار زمین افزود: پرسپولیس خیلی بی محابا روی 
این محور دست گذاشت. آنها ابتدا شجاع خلیل زاده 
و بشار رسن را در ابتدای فصل گذشته از دست دادند 
و سپس در تابستان امسال کنعانی زادگان، نوراللهی و 
مغانلو را از دست دادند. اتفاقی که قطعا صدمات زیادی 

را به عملکرد فنی این تیم وارد کرد.
مربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران با اشاره به 
جدایی زوج های قدرتمند سیدجلال حسینی در خط 
کنار  در  زادگان  کنعانی  عملکرد  یادآور شد:  دفاعی 
زاده  خلیل  شجاع  همچنین  و  حسینی  سیدجلال 
باعث شده بود تا گاهی اوقات ببینیم مهاجمان حریف 
دفاع های  می دانستند  چون  نمی پرند  هم  هوا  روی 

پرسپولیس آن را خواهند زد.
تفاوت پیکه و بنزما با بازیکنان پرسپولیس!

ببینید  را  بزرگ  تیم های  کرد: شما  تاکید  وی 
محور  این  داخل  بازیکنان  به  آنها  می شوید  متوجه 
دست نمی زنند. بر فرض مثال »پیکه« نزدیک به ۱۵ 
سال در قلب دفاع بارسلونا است. کریم بنزما هم یک 
دهه در حال درخشیدن در رئال مادرید است. تیم های 
موفق برای تغییر بازیکنان خیلی حساسیت به خرج 

می دهند.
چراغپور با اشاره به عدم سیاست گذاری درست 
در پرسپولیس تصریح کرد: پرسپولیس به این موضوع 
اصلا توجه نکرد و آسیب خود را در دیدار با الهلال 

عربستان و بازی های ابتدایی لیگ برتر امسال دید.

نوراللهی بی همتا شده بود
کارشناس فوتبال ایران درباره خریدهای تابستانی 
سرخپوشان افزود: بدون شک نوراللهی قابل مقایسه با 
وضعیت فنی فعلی رضا اسدی نیست. او خیلی خوب 
می تواند پاس عمق بی نقص بدهد که میانه های زمین 
را فرماندهی کند. او پاس داخل پای ۲۰ متری می داد 
تا دو لایه دفاعی حریف جا بماند. پرسپولیس به راحتی 
بازیکنان مهم خود را از دست داد. همین باعث شده 

بود بی همتا در میانه میدان پرسپولیس شود.
پیری سیدجلال را باید پذیرفت

مربی پیشین تیم ملی ایران درباره تأثیر کاپیتان 
دفاعی  خط  جاری  فصل  اشتباهات  در  سرخپوشان 
این تیم یادآور شد: سیدجلال در پست دفاع مرکزی 
اما  با مهاجمان حریف حرکت می کند  خیلی خوب 
حقیقتِ سن و سال سیدجلال نشان می دهد او در 
ادامه نبرد با مهاجمان تیم حریف نمی تواند آنها را به 
خوبی در نبردهای انفجاری دفاع کند. باید با واقعیت 
پیری عضلات بازیکنان پا به سن گذاشته کنار آمد. پیر 
شدن عضلات در بازیکن حرفه ای، ناگهانی است و به 

مرور اتفاق نمی افتد.
با اشاره به ضعف های فرشاد فرجی ادامه  او 
آینده داری شود. فرشاد  بازیکن  او می تواند  داد: 
کنعانی  پختگی  تا  طولانی  خیلی  راه  فرجی 
زمان  باید  سال ها  او  دارد.  زاده  خلیل  و  زادگان 

دفاع  به  را  خود  حواس  دانگ  شش  تا  کند  طی 
ایجاد  حضورش  با  که  حفره هایی  و  بسپارد 

بپوشاند. را  می کند 
راهکار فوری برای فرج پرسپولیس!

تیم  این  دفاعی  مشکل  حل  درباره  چراغپور 
پیشنهاد داد: چاره پرسپولیس این است مرکز دفاع 
خود را با سه نفر برنامه ریزی کند. اگر این اتفاق نیفتد 
قطعا مشکلات فنی پرسپولیس خیلی بیشتر می شود. 
فرجی نیاز به بازی پرفشار با بازیکنان خودی دارد. اگر 
این تیم پس از چهار بازی با سه دفاع مرکزی و دو 
دفاع کناری به میدان برود می تواند بار دیگر به دفاع 
چهارنفره برگردد. در همین بازی هایی که با پنج نفر 
در دفاع انجام می دهد خواهد توانست فرجی را در بازه 
زمانی بسیار کوتاهی به هماهنگی با بازیکن کناری 

خود برساند.
لمس توپ خوب؛ اما حفظ توپ نه

وی درباره نقد سازماندهی حملات پرسپولیس 
که توسط یحیی گل محمدی طراحی می شود، یادآور 
شد: شیوه بازی پرسپولیس باید تغییراتی داشته باشد. 
در فوتبال امروز نیاز نیست امید عالیشاه چهار بار لمس 
توپ داشته باشد. هر ثانیه که او توپ را در اختیار دارد 
پرسپولیس یک ثانیه عقب می افتد. همین یک ثانیه ها 
باعث می شود طراحی حملات سرعتی پرسپولیس به 

کندی شکل بگیرد.

در ایران فقط فوتبال بازی می شود
چراغپور درباره سطح فنی بازی های ابتدایی لیگ 
برتر ایران گفت: فوتبال ما فقط در حال بازی کردن 
فوتبال است اما خبری از استراتژی و تاکتیک نیست. 
شما ببینید چرا ما در بازی های بین المللی نمی توانیم 
خوب باشیم. دلیلش این است که تاکتیک نداریم و 

فقط بازی می کنیم.
سایه تاکتیکی برانکو روی سر یحیی

چراغپور درباره اینکه گفته می شود ساختار فنی 
برانکو ایوانکوویچ در پرسپولیس دچار تزلزل شده که 
با مربیگری یحیی  تیم  این  نتیجه گیری  باعث عدم 
گل محمدی شده است، تاکید کرد: برانکو ۱۲ سال 
در فوتبال ایران حضور داشت. سال ها مربی تیم ملی 
فوتبال بود و بعد هم در پرسپولیس حضور داشت. 
همین باعث شده بود او خیلی خوب فوتبال ایران را 
بشناسد. وقتی برانکو چند هفته زودتر از پایان لیگ 
برتر پرسپولیس را قهرمان می کرد به معنای این است 
که مربیان سایر تیم ها کاملا یک قدم از او عقب تر 

بودند.
اصرار  آقایان  مثال  طور  به  کرد:  تصریح  وی 
یا  قهرمانی  قول  من  بیاید  بازیکن  فلان  می کنند 
کسب سهمیه را می دهم اما برانکو بدون احتیاج به 
آنها نشان داد می تواند کارهای بزرگ. اساسی کند. 
آثار نگرش برانکو در حال کمرنگ شدن است. به 
اول حضورش گفت  برانکو در سال های  طور مثال 
هر کس همچون محمد نوری برود. آن روزها همه 
انتقاد کردند که در آن برهه زمانی چه کسی نوری 
را از دست می دهد اما برانکو او را به خاطر مکث در 

ارسال توپ نگه داشت.
چراغپور ادامه داد: مثال دیگر جابجایی فرشاد 
احمدزاده بود. او فرشاد را خیلی خوب در خط تهاجم 
بازی می داد اما وقتی دید لمس توپ او با حفظ توپ 

همراه است به دفاع فرستاد.
کارشناس فوتبال ایران در پایان خاطرنشان کرد: 
به نظرم همچنان زود است صحبت از توانایی قهرمانی 
تیمی در لیگ برتر صحبت کنیم. طبیعی است دایره 
تیم های مدعی همچون همیشه بسیار محدود است 
و نباید انتظار شگفتی داشته باشیم. این موضوع هم 
نشان می دهد همچنان چیزی برای عرضه به فوتبال 

فارسی نداریم.

در  لیگ  سازمان  که  کردند  اعلام  گفت:  نساجی  مدیرعامل 
ایزد  سال گذشته کل مبلغ تبلیغات محیطی را دریافت کرده است. 
سیف الله پور پس از جلسه مدیران باشگاه ها با مدیران سازمان لیگ و 
فدراسیون فوتبال اظهار کرد: جلسه پیرامون بحث تبلیغات محیطی و 
حق پخش بود و دوستان راهکار دادند و قرار شد کارگروهی از سوی 
فدراسیون فوتبال تشکیل شود. آقای عزیزی خادم تاکید داشتند که 
از باشگاه های خصوصی باید حمایت بیش تری صورت گیرد و جا دارد 
از او تشکر کنم. قرار شد طی هفته  آینده این کارگروه کار خودش را 
شروع کند و انجام دهد تا اختلافات در این رابطه حل شود و ان شاءالله 

باشگاه ها بتوانند درآمدهای بیش تری داشته باشند.
او ادامه داد: آقای آجورلو خواهان این بود که تبلیغات محیطی 
را در اختیار بگیرد که موافق و مخالفانی داشت اما قرار شد در هفته  
آینده با تشکیل کارگروه به جمع بندی برسند. اگر قرار باشد سازمان 
تازه تری  راهکار  باید  که  بگیرد  عهده  به  را  محیطی  تبلیغات  لیگ، 
داشته باشد و اگر قرار باشد باشگاه استقلال این کار را انجام دهد باید 
گذشته  مثل  تا  دهد  ارائه  را  معتبری  ضمانت نامه های  و  برنامه ریزی 
به  اما  می بستند  را  قراردادهایی  و  می آمدند  سری ها  یک  که  نشود 

تعهدات خودشان عمل نمی کردند.
مدیرعامل نساجی درباره موضع باشگاه خصوصی نساجی در این 
باشگاه  و  هستند  لیگ خصوصی  در  باشگاه  چهار  فقط  گفت:  رابطه 
باشگاه  این  حق  و  است  لیگ  هوادار  پر  تیم  پنج  جزو  هم  نساجی 
رییس  و خوشبختانه  گفتم  در جلسه  را  این  من  باشد.  بیش تر  باید 
تیم های خصوصی  به  نگاه  که  و خواستند  کرد  اعلام  هم  فدراسیون 
از  تبلیغات محیطی  هزینه  در گذشته هم یک سری  باشد.  متفاوت 
سازمان لیگ دریافت می کردیم اما قرار شد که با تشکیل کار گروه در 

هفته آینده به یک جمع بندی برسیم.
رابطه  این  در  ما  گفت:  لیگ  محیطی  تبلیغات  مجموع  درباره  او 
اطلاعی نداریم اما یک سری پرداختی ها داشته اند و در این رابطه شفافیت 
وجود دارد. به زودی هم اعلام می شود کل مبلغ تبلیغات محیطی چقدر 
است. در گذشته بیش از ۶۰ تا ۷۰ میلیارد پرداخت می کردند اما باقی 
مانده مبلغ را پرداخت نمی کردند اما اعلام کردند که سازمان لیگ در سال 

گذشته کل مبلغ تبلیغات محیطی را دریافت کرده است.
سیف الله پور در رابطه با اخراج ساکت الهامی در بازی با گل گهر 
گفت: همکاران مان در کنار زمین گفتند که آقای بنیادی فر به الهامی 
گفت اگر کارت بدهم محرومیت تعلیقی ات به حالت اجرا در می آیِد. 
به  ما  داد.  زرد  الهامی کارت  آقای  به  اول  باشید در کارت  اگر دیده 
اما این را داشته باشید  تصمیمات داوران همیشه احترام می گذاریم 
که وقتی یک داور در چهار بازی چهار بار یک نفر را اخراج می کند، 
یک مقدار برای مربی ذهنیت ایجاد می شود. آقای الهامی نسبت به 
این اتفاقات از داور عذرخواهی کرد اما داور هم باید نسبت به مربیان 

مهربان تر باشد.
راجع  تلویزیونی  گزارشگر  اظهارات  درباره  ادامه  در  سیف الله پور 
را  خودشان  نظر  ایشان  گفت:  او  اخراج  زمان  در  الهامی  ساکت  به 
گفته است ولی خواهشی که از تهیه کنندگان تلویزیون استانی دارم 
از  بعضی  بین المللی پخش می شود.  به صورت  بازی ها  که  است  این 
تیم  بین دو  گزارشگران فکر می کنند در حال گزارش لیگ محلات 
روستایی است. این درست نیست یک گزارشگر جانب دارانه صحبت 
کند. هزاران هزار هوادار این بازی را دیدند و ما نماینده کل شمال 
ایران هستیم. انتظار برخورد با او را داریم ولی از او شکایت نمی کنیم. 

انتظار داریم بیش تر رعایت کنند.

مدیرعامل نساجی در واکنش به اظهاراتش در برنامه فوتبال برتر 
مبنی بر این که هواداران به خاطر مساله حضور بانوان اجازه حضور 
در ورزشگاه ها را پیدا نمی کنند، توضیح داد: من گفتم وقتی الان همه 
مناسبت ها که قبلا تعطیل بودند، در حال برگزاری هستند و همه هم 
زیر سقف برگزار می شود، این تعجب برانگیز است که بازی هایی که در 
فضای باز است، بدون تماشاگر برگزار می شود. این مساله یک مقداری 
از فدراسیون  فیفا  ما می دانیم که  از طرفی خود  برانگیز است.  شک 
فوتبال خواسته ورود بانوان آزاد شود. امیدواریم مسوولان امر راه حلی 

بیندیشند.
او افزود: ما پیشنهاد هم دادیم که به منظور قدرشناسی از کادر 
بیاوریم.  ورزشگاه  به  را  عزیزمان  از خواهران  تعدادی  محترم درمان، 
باشگاه سپاهان چنین کاری را قبل از بازی اش انجام داد و مشاهدی 
کردید چه جو خوبی ایجاد شد. حضور بانوان باعث می شود خیلی از 

فحاشی هایی که در ورزشگاه رخ دهد، اتفاق نیفتد.

مشکل شاگردان اسکوچیچ برای سفر 
به لبنان

می گوید  فوتبال  فدراسیون  سخنگوی 
شرکت هواپیمایی حامل تیم ملی فوتبال ایران، 

مجوز لازم را برای سفر به لبنان نگرفته است.
حسین شریفی سخنگوی فدراسیون فوتبال 
پس از جلسه مدیران باشگاه ها با مدیران سازمان 
به  جلسه  کرد:  اظهار  فوتبال  فدراسیون  و  لیگ 
پیشنهاد آقای عزیزی خادم برگزار شد. قرار بود 
زودتر این مراسم برگزار شود اما به علت کارهای 
پیش آمده، به تعویق افتاد. ما از ابتدا اعلام کرده 
بودیم که مدیران عامل باشگاه ها باید در جلسه 
تا  کردند  تلاش  هم  همه  باشند.  داشته  حضور 
بحث  شود.  برگزار  شکل  بهترین  به  جلسه  این 
واگذاری تبلیغات محیطی در این جلسه مطرح 
شد. ۱۳ مدیرعامل در این مورد صحبت کردند 
کارگروه چابک سازی  تا  بود  این  بر  نهایت  در  و 
لیگ برتر، تقویت شود. قرار شد از بین تیم های 
پرهوادار و صنعتی و بخش خصوصی، ۴ نماینده 
اضافه شوند تا بحث چابک سازی لیگ پیش برود.
استقبال  حرکت  این  از  ما  داد:  ادامه  او 
اگر  می آید؟  بدش  پول  از  کسی  چه  می کنیم. 
به  عامه  منفعت  یک  برتری  لیگ  باشگاه های 
داد.  خواهد  رخ  خوبی  اتفاق  بیاورند،  وجود 
باید  اما  است  برون سپاری  رویکرد  ما،  رویکرد 
تضمین های لازم صورت بگیرد. اگر درآمدی هم 
قرار است محقق شود، باید تضمین های مالی آن 
انجام شود. باید منتظر شویم، نظر کارگروه چه 

خواهد بود.
درباره  فوتبال  فدراسیون  سخنگوی 
رقابت های  در  ملی  تیم  روی  پیش  بازی های 
انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر گفت: تیم ملی 
ما ۲ بازی خیلی مهم در پیش دارد. شاید بگویند 
آسانی هستند  و سوریه حریفان  لبنان  تیم های 
اما ما می بینیم که لبنان ۵ امتیاز گرفته و تیم 
روزهای  فدراسیون  نیست.  باخته ای  پیش  از 
سختی را سپری می کند. شرکت هواپیمایی ما، 
لبنان را ندارد.  به  برای رفتن  مجوزهای لازم را 
این مساله ممکن است به خاطر شرایط سیاسی 
محدود  شدت  به  ما  انتخاب های  باشد.  لبنان 
و  عجیب  شدت  به  شده،  اعلام  عددهای  است. 
غریب است و فدراسیون فوتبال دست تنها است. 
من وزارت راه و شهرسازی و سازمان هواپیمایی 
باید هر  کشور می خواهم که به ما کمک کنند. 
چه زودتر جایگزین پروازی را اعلام کنیم و اگر 
قرار باشد تیم ملی تهران را به مقصد لبنان ترک 
کنند، باید هر چه زودتر تکلیفش مشخص شود.

مدیرعامل باشگاه پیکان: 
رییس فدراسیون از طرح تبلیغات 

محیطی حمایت کرد
با طرحی  می گوید  پیکان  باشگاه  مدیرعامل 
موافق  شده،  عنوان  محیطی  تبلیغات  درباره  که 
است. اکبر محمدی، مدیرعامل باشگاه پیکان پس 
از جلسه مدیران باشگاه ها با مدیران سازمان لیگ 
و فدراسیون فوتبال اظهار کرد: جلسه خیلی خوبی 
بود. باید از مسوولان فدراسیون فوتبال بابت برگزاری 
این جلسه تشکر کرد. هم چنین باید از آقای آجورلو 
تشکر کرد که چنین مساله ای را مطرح کردند. باید 
باشگاه  مدیرعامل  می افتاد.  اتفاق  این ها  از  زودتر 
عملکرد  درباره  خادم  عزیزی  آقای  افزود:  پیکان 
خودشان در فدراسیون فوتبال توضیحاتی ارائه دادند 
و در ادامه آقای بهاروند نیز درباره تبلیغات محیطی 
موافق طرح  برخی  کردند.  مطرح  را  صحبت هایی 
اتفاق، حمایت  آقای آجورلو بودند. نکته مهم این 

آقای عزیزی خادم از این طرح بود.

سجاد هاشمی: 
برخی در دوومیدانی سنگ اندازی 

می کنند
با  ایران می گوید  متر  رکورددار دوی ۴۰۰ 
اینکه شرایط دوومیدانی خوب است و ورزشکاران 
اما برخی در  رکوردهای خوبی را ثبت می کنند 

حال انتقاد و سنگ اندازی هستند.
دوومیدانی  فعلی  به شرایط  هاشمی  سجاد 
و  دوومیدانی  فدراسیون  به  کرد:  بیان  و  اشاره 
کنار  در  که  می گویم  نباشید  خسته  باشگاه ها 
ورزشکاران  رشته  این  هستند.  دوومیدانی کاران 
باشگاه ها  حضور  قبال  در  که  دارد  مظلومی 
سال  یک  در  هم  من  می کنند.  کسب  درآمدی 
گذاشتم،  سر  پشت  را  خوبی  اتفاقات  گذشته 
داخل  متر   ۲۰۰ و  باز  فضای  متر   ۴۰۰ رکورد 
سالن را شکستم و کاملا روی برنامه پیش رفتم.   
او در ادامه افزود: رکوردهای خوبی در یک سال 
زنان چندین  و  و در بخش مردان  ثبت  گذشته 
به  رکوردها  سطح  شد.  شکسته  ملی  رکورد 
اندازه ای حرفه ای شده  که نویدبخش مدال آوری 
در بازی های سال آینده است. من هم رنکینگ 
رتبه  به  تا  می کنم  تلاش  و  هستم  آسیا  دوم 
اول برسم. هاشمی با بیان اینکه کسی که جزو 
خانواده دوومیدانی است باید سهمی در اعتلای 
از  برخی  به  خطاب  باشد،  داشته  ورزشکاران 
منتقدان گفت: افرادی هستند که بخاطر منافع 
شخصی خود و عملی نشدن خواسته هایشان، در 
هستند.  دوومیدانی  خانواده  کردن  اذیت  حال 
ما  برای  گذشته  سال  چند  در  تلخی  اتفاقات 
دستمان  از  کاری  و  نبود  درک  قابل  که  افتاد 
دوومیدانی  از  مدتی  دلیل  همین  به  برنمی آمد، 
خداحافظی کردم، علاوه بر این تعدادی دیگر از 
ورزشکاران بزرگ هم این رشته را کنار گذاشتند، 
اما بعد از مدتی احساس کردم شرایط مهیا است 
منافع  برخی  افزود:   مورد  این  در  برگشتم.او  و 
خود را در خطر دیده اند و سنگ اندازی می کنند. 
امام ۴۰، ۵۰  فرودگاه  در  قبل  سال  وقتی چند 
با  اما  رفت  آبرویمان  گرفت،  گمرک  را  ادکلن 
ورزشکاران  و  فدراسیون  و  می رویم  جلو  قدرت 
و  دوومیدانی  اقتدار  برای  که  شده ایم  قسم  هم 
اعتلای نام ایران تلاش کنیم. وزیر ورزش هم از 
جنس دوومیدانی است و مطمئنم در بازی های 
حرف های  آتی  مسابقات  و  آینده  سال  آسیایی 
مدال های  و  داشت  خواهیم  گفتن  برای  زیادی 
خوشرنگی کسب می کنیم. امیدوارم عزیزانی هم 
در  می کنند  اندازی  سنگ  دوومیدانی  برای  که 

مسیر درستی قرار بگیرند.

ملی پوش ووشو: به MMA می روم
ملی پوش ووشوی ایران گفت: قصد دارم بعد 
در  ووشو  کنار  در  پیش رو،  آسیایی  بازی های  از 
MMA هم کار کنم. عرفان آهنگریان، سانداکار 
مدال  که  ایران  ووشوی  ملی  تیم  وزن  سبک 
کارنامه  در  را   ۲۰۱۸ آسیایی  بازی های  طلای 
از جمله رزمی کارانی است که زمزمه های  دارد، 
پیوستن او به مسابقات MMA بیش از بقیه به 
گوش می رسد و به نظر از همین الان برنامه های 
پیگیری  رقابت ها  این  در  حضور  برای  را  خود 

می کند.
در  که  ایران  ملی  تیم  جوان  سانداکار 
میادین  در  را  درخشانی  عملکرد  سال ها  این 
با  است،  گذاشته  نمایش  به  خود  از  بین المللی 
دعوت یک باشگاه برزیلی در این کشور اردو یک 
ماهه ای را پشت سر خواهد گذاشت. او تا به این 
لحظه ۱۵ روز از این اردو را نیز سپری کرده است 

که درباره تمرینات خود صحبت کرد.
بول  پیت  برادران  کمپ  در  بنده  گفت:  او 
مبارزه  بلاتور  سازمان  برای  که  می کنم  تمرین 
می کنند. این سازمان را می توان یکی از رقیبان 
برادر  که  پاتریسیو  دانست.  سی  اف  یو  اصلی 
آماده  رو  پیش  مسابقات  برای  کوچک تر هست، 
حریف  نیازمند  منظور  همین  به  که  می شود 
تمرینی بود که بنده از طریق برخی دوستان به 

این باشگاه معرفی شدم. 
به  شدنم  معرفی  از  پس  افزود:  آهنگریان 
بنده دعوت نامه دادند تا در اینجا تمرین کرده و 
به آن ها کمک کنم. خدا را شکر با دعوت نامه ای 
عازم  و  گرفتم  ویزا  ساعته  چهار  سه  داشتم  که 
برزیل شدیم. خدا را شکر تمرینات خوبی داریم و 
الان هم در حال پیگیری تمرینات خاک هستیم. 
خوشبختانه چون ما سانداکار هستیم پس زمینه 
یادگیری  حال  در  هم  باز  ولی  داریم،  را  کشتی 

فنون هستیم.
این تمرینات  این سوال که  به  او در پاسخ 
چند روز دیگر ادامه دارد؟ توضیح داد: فعلا ۱۵ 
ایران  به  آن  از  پس  و  هستم  اینجا  دیگر  روز 
من  برای  هم  بازی  یک  بود  قرار  برمیگردم. 
بگیرند، اما چون فرصت کم بود کنسل شد و به 

ایران برمیگردم.
به  پاسخ  در  ایران،  ووشوی  ملی پوش  این 
این سوال که با این اوصاف در انتخابی های تیم 
بله.  داد:  توضیح  خیر؟  یا  می کند  شرکت  ملی 
اواخر اسفند یا اوایل فروردین انتخابی بازی های 
شرکت  آن  در  باید  که  است  رو  پیش  آسیایی 
کنم. سعی می کنم اگر لایق باشم بار دیگر برای 
تیم ملی ایران به میدان بروم. بعد از آن هم در 
شهریور ماه بازی های آسیابی است که قصد دارد 

در آن جا حضور پیدا کنم.
وی درباره حضورش در MMA نیز گفت: 
قصد دارم در کنار ووشو در MMA هم فعالیت 
کنم. این باشگاه برزیلی هم به بنده قول داده اند 
به  علاقمند  هم  بسیار  که  می کنند  حمایت 
همکاری با بنده هستند. امیدوارم اتفاقات خوبی 

رخ دهد.

مدال برنز دختر ایرانی در مسابقات 
جهانی مجازی سپک تاکرا

مسابقات  در  ایران  نماینده  مهرابی  ساحل 
میزبانی  به  که  تاکرا  سپک  مجازی  جهانی 
کشورمان برگزار شد موفق شد در بخش دختران 
در جایگاه سوم ایستاده و صاحب گردن آویز برنز 

شود
از  نقل  به  و  امروز  تماشاگران  گزارش  به 
جهانی  مسابقات  ورزشی،  انجمنهای  فدراسیون 
و  دختران  بخش  دو  در  تاکرا  سپک  مجازی 
پسران رده سنی زیر ۱۹ سال به میزبانی ایران 
برگزار شد و شرکت کنندگان مهارتهای انفرادی 
ویدئو  طریق  از  دقیقه   ۳ بمدت  را  تاکرا  سپک 
به  خارجی  و  ایرانی  داور   ۵۳ که  کردند  ارسال 
مدت ۶ روز فیلمهای ارسالی را بررسی نموده و 
در نهایت نفرات اول تا سوم هر دو بخش دختران 
و پسران را معرفی کردند.در بخش دختران که با 
حضور ۳۱ نفر برگزار شد، “ساحل مهرابی” بعد از 
شرکت کنندگان تایلند که در جایگاه اول و دوم 
ایستاد  رقابتها  این  سوم  مکان  در  گرفتند  قرار 
یافت. همچنین  برنز دست  ارزشمند  به مدال  و 
در این رده بندی ناهید ترابی در جایگاه چهارم، 
ابوالفضلی  محدثه  و  هفتم  مکان  در  زمانی  زهرا 
در ردیف نهم قرار گرفتند.۱۴ ورزشکار در بخش 
دختران و ۱۵ ورزشکار در بخش پسران و جمعا 

۲۹ نفر از ایران در این مسابقات شرکت کردند.

حذف سوارکاری از رشته پنج گانه 
مدرن به خاطر یک مشت؟!

سوارکاری از رشته پنج گانه مدرن به خاطر 
به  شد.  توکیو  المپیک  در  شده  ایجاد  حواشی 
گاردین،  از  نقل  به  و  امروز  تماشاگران  گزارش 
از  یکی  مدرن  پنج گانه  سال،   ۱۰۰ از  بیش 
پنج گانه  رقابت های  و  بود  المپیک  بازی های 
عمدتاً بدون هیچ حادثه ای در جریان بود اما در 
بازیهای المپیک ۲۰۲۰ توکیو این رشته خبرساز 
شد. کیم رایسنر مربی آلمانی پیش از رقابت های 
که  زد  مشت  اسبش  به  آگوست  ماه  در  زنان 

واکنش های زیادی داشت.
بین المللی  اتحادیه  بعد،  ماه  سه  از  کمتر 
است  گرفته  تصمیم   )UIPM( مدرن  پنج گانه 
کند.  ایجاد  پنج گانه  مسابقات  در  تغییری  که 
ورزش  از  سوارکاری  گاردین،  از  گزارشی  طبق 
سواری  دوچرخه  و  شده  خارج  مدرن  پنج گانه 

جای آن را خواهد گرفت.
است  رویدادی  برای  بزرگ  تغییر  یک  این 
بازمی گردد.  باستان  یونان  به  آن  ریشه  که 
پرتاب  پرش،  دویدن،  شامل  باستانی  پنج گانه 
نیزه، پرتاب دیسک و کشتی بود. نسخه مدرن، 
شنا،  شمشیربازی،  تپانچه،  با  تیراندازی  شامل 
سوارکاری و دویدن بود که اولین بار در بازی های 

استکهلم ۱۹۱۲ حضور داشت.
رفتار  آلمان  نماینده  توکیو،  بازی های  در 
خشونت آمیزی با اسب داشت که انجمن حمایت 
از حیوانات به شدت آن را محکوم کرد و به این 
مدرن  پنج گانه  بازی های  از  رشته  این  ترتیب 

حذف شد.
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